
Z a p i s n i k 

 

 

Sa 50. jubilarne redovne i vanredne izborne sednice Skupštine Saveza radio-

amatera Vojvodine, održane dana 12. novembra 2016. godine u Senti u zgradi 

Opštine Senta, sa početkom u 10,15 časova. 

Sednicu je otvorio v.d. predsednik SRV Laslo Bariček, koji je predložio 

sledeći: 

 

 

D n e v n i   r e d 

 

 

1. Otvaranje sednice Skupštine SRV i izbor radnih tela: 

   - radnog predsedništva Skupštine, 

   - verifikacione komisije, 

   - izborne komisije, 

   - zapisničara i 

   - overače zapisnika. 

2. Izveštaj verifikacione komisije. 

3. Proglašenje pobednika u takmičenjima i dodela nagrada: 

   -"Tesla memorijal 2015" i 

   -"Vojvođanski oktobar 2015". 

4. Pozdravni govori gostiju Skupštine i pobednika takmičenja. 

 

Kratka pauza 

 

5. Podnošenje: 

   - Izveštaja o radu SRV za 2015. godinu, 

   - Finansijskog izveštaja SRV za 2015. godinu i 

   - Izveštaja nadzornog odbora. 

6. Diskusija o podnetim izveštajima. 

7. Davanje razrešnice predsedniku, nadzornom odboru i disciplinskoj 

   komisiji. 

8. Izbori: 

   - predsednika - zastupnika SRV, 

   - nadzornog odbora i 

   - disciplinske komisije. 

9. Predlog, razmatranje i usvajanje Plana rada i Finansijskog plana za 

   2016. godinu. 

10. Donošenje Odluke o proglašenju zaslužnog člana, 

11. Predlog, razmatranje i usvajanje izmena i dopuna Statuta SRV, 

12. Razno. 

 

 

Tačka 1. 

 

Predsednik SRV je pozdravio prisutne i goste, posebno predsednika Saveza 

radio-amatera Srbije Miroslava Ivkovića - YU1DW i člana IO SRS Zorana 

Mladenovića - YU1EW i predložio radno predsedništvo u sastavu: Laslo Bariček 

- YU7CM predsedavajući, Teodor Mrkšić - YU7AR član i Stevan Stepanov - YU3AA 

član, što je jednoglasno usvojeno. 

 

Za članove verifikacione komisije su predloženi: Marija Mrkšić, Milan 

Miljkovac YU2MEX, Suvačarev Slobodan - YU7HI i Emir Šišić - YU7QA, što je 

jednoglasno usvojeno. 

 

Za članove Izborne komisije su predloženi: Vladimir Lačok - YU7YZ, Tibor 

Kečkemeti - YT5Z i Nenadov Dragan - YT7NB, što je jednoglasno usvojeno. 

 



Za zapisničara je predložen tehnički sekretar Milan Miljkovac, što je 

jednoglasno usvojeno. 

 

Za overače zapisnika su predloženi: Anton Upčev i Ljubomir Raca, što je 

jednoglasno usvojeno. 

 

Nenad Tucakov - YU2M je predložio da se u Poslovniku o radu Skupštine SRV 

član 4. stav 6., koji se odnosi na rok za izradu i potpis zapisnika sa 

sednice Skupštine SRV skrati, jer se prema Zakonu o udruženjima svaka promena 

podataka u registru mora prijaviti u roku od 15 dana. Usvojena je primedba 

tako da se u članu 4. stav 6. reči "u roku od 15 dana" menjaju i glase "u 

roku od 7 dana". 

Aleksandar Hajošević - YT3H je predložio da se tačka 11. koja se odnosi na 

izmenu statuta briše i da se odredi radna grupa koja će pripremiti statut, 

pošto je bio kratak rok za primedbe i da se stavi na razmatranje na narednoj 

sednici skupštine. 

Predsedavajući nije prihvatio da se 11. tačka briše, već da se u okviru nje 

odredi radna grupa za izradu statuta. 

 

Drugih primedbi na dnevni red nije bilo. 

 

Predsedavajući je dao pauzu od 5 minuta, dok verifikaciona komisija ne završi 

posao.  

 

Pošto verifikaciona komisija nije završila posao u predviđenom vremenu, 

predsedavajući je predložio da se pređe na tačku 3. dnevnog reda Proglašenje 

pobednika u takmičenjima i dodela nagrada za takmičenja "Tesla memorijal 

2015" i "Vojvođanski oktobar 2015", što je urađeno. 

 

Izveštaj verifikacione komisije je pročitao Slobodan Suvačarev. Komisija je 

konstatovala da u SRV ima 209 verifikovanih članova, odnosno koji su platili 

članarinu u skladu sa Statutom. Prisutno je 62 člana, od kojih 9 nije platilo 

članarinu, te u kvorum ulazi 53 člana. 

 

Predsedavajući je konstatovao, da prema statutu SRV, za rad skupštine 

potrebno je najmanje 10 % od ukupnog broja članova, odnosno da je od 209 

članova prisutno 53, te prema tome skupština može punopravno odlučivati. 

 

Tačka 4. 

 

Predsedavajući je pozvao goste, ako hoće sada, ili pod tačkom razno da se 

obrate Skupštini SRV a pošto nije bilo prijavljenih, prešlo se na rad po 

dnevnom redu. 

 

Tačka 5. 

 

Kraće obrazloženje Izveštaja o radu dao je predsedavajući, koji je rekao da 

je kompletan izveštaj dat na WEB stranicu SRV, te da su sa njim upoznati svi. 

Posebno se osvrnuo na rad klubova, rekao je da je aktivnost klubova daleko 

veća, ali klubovi i pored nastojanja IO SRV da dostave svoje izveštaje to 

nisu uradili, sem YU7BPQ, YU7AJM, YU7JDE, YU7AOP i YU7KMN. Obuka novih 

članova treba da bude prioritet, jer bez njih nema napretka i da naša 

organizacija stari. U ovoj godini ima znatnijih pomaka po pitanju obuke. 

Nakon toga je otvorio diskusiju. 

 

Nenad Tucakov je ukazao na nesrazmeru između sredstava, koja se izdvajaju za 

stručnu službu SRV i prihoda koje ona ostvaruje. Takođe je ukazao na to, da 

je svake godine broj članova sve manji a samim tim i prihodi i da pod hitno 

treba promeniti samu organizaciju saveza. 

 



Predsedavajući je rekao da se članstvo nije osipalo, jer je u 2015. bilo 194 

a u 2016. godini 195 članova. 

 

Nakon toja je Izveštaj o radu za 2015. godinu jednoglasno usvojen. 

 

Finansijski izveštaj za 2015. godinu je bez diskusije jednoglasno usvojen. 

 

Izveštaj nadzornog odbora je bez diskusije jednoglasno usvojen. 

 

Tačka 6. 

 

Nije bilo diskusija po podnetim izveštajima. 

 

Tačka 7. 

 

Jednoglasno je data razrešnica predsedniku, nadzornom odboru i disciplinskoj 

komisiji. 

 

 

Tačka 8. 

 

Predsedavajući je obavestio skupštinu da je stigao samo jedan predlog za 

predsednika SRV  i to iz RK Senta, te je pitao prisutne da li još neko ima 

predlog. 

Za reč se javio Ljubomir Raca - YU7RQ, koji je u ime RK "Novi Sad" - YU7BPQ 

za predsednika SRV predložio Srđana Jovanovića - YU7WA i dao kraće 

obrazloženje. 

Laslo Bariček je pročitao predlog i obrazloženje RK "Senta" - YU7JDE, koji je 

za predsednika SRV predložio Lasla Keki - YT7DQ, što je ujedno i predlog 

dosadašnjeg IO SRV. 

 

Za članove nadzornog odbora predloženi su Suvačarev Slobodan - YU7HI, 

Vladimir Lačok - YU7YZ i Tibor Kečkemeti - YT5Z. 

Za članove disciplinske komisije predloženi su Nenad Tucakov - YU2M, Anton 

Upčev - YU5D i Čaba Horvat - YU7GK. 

 

Nenad Tucakov je rekao da smo svi mi manje - više prijatelji i da nema ništa 

lično protiv Lacija Baričeka, ali da on predstavlja jednu ekipu, koja već 

jednu deceniju vodi SRV a neki koji su oko IO i više od toga i obradovao se 

kad je čuo da Laci više ne želi da  bude predsednik, ali da smatra da će i 

predloženi kandidat iz Ade nastaviti tim pravcem, te da će on glasati za 

drugu opciju, za Srđana, u nadi da će se nešto promeniti u SRV.  

 

Miroslav Ivković je pozdravio Skupštinu SRV u ime SRS i poželeo uspešan rad. 

Pošto se ovo rukovodstvo SRV bira na četiri godine a mandat rukovodstva SRS 

ističe 2018. godine, tako da će se sarađivati još pune dve godine. Osnov za 

saradnju je Plan rada, koji je predložio pokojni Vojo Kapun a najvažniji je 

rad na omasovljavanju čanstva i unapređenja sistema finansiranja, koji ne 

može biti samo iz članarine i donacija. Izborom novog menadžera, otkloniće se 

poteškoće oko rada QSL biroa. 

 

Zoran Mladenović pozdravio sve prisutne. On je rekao da će se QSL biro 

vratiti u okvir Saveza. Kako je već odlučeno prilikom izbora ovog 

rukovodstva, jedan deo QSL treba da bude besplatan do racionalnog nivoa, ali 

čovek koji radi u QSL birou mora voditi tačnu evidenciju uplata i tačan broj 

QSL karata. Do sada SRS nije imao uticaj na prihode a plaćao je sve troškove 

i to mora de se promeni. Ideja je potekla, između ostalog i iz SRV, da se 

menadžer promeni. Do sada je QSL biro bio u privatnom stanu, što nije u redu. 

SRS ima prostoriju gde  QSL biro može da radi a ima nekoliko zainteresovanih 

ljudi, koji hoće da to rade. On ne mora da bude u Beogradu, to je stvar 

tehnike, ali mora da zadovolji potrebe članstva. U SRS su napravili neki 



model po kome treba da se krene i ako se pokažu manjkavosti, ili postoje 

bolja rešenja, to će se ispraviti, ali suština je da svi članovi SRS, SRV i 

SRK primaju QSL karte besplatno i slanje QSL do određenog iznosa a da snose 

troškovi iznad toga, jer Savez ne može sve to da finansira, jer bi potrošio 

sve pare na QSL a QSL biro interesuje možda 15 % članova. 

 

Laslo Bariček je takođe rekao da članovi, kad plate članarinu, za to treba i 

nešto da dobiju a to mogu baš preko QSL službe. Dolazne karte treba da su 

besplatne a one koje se šalju samo do određenog iznosa. Treba razraditi i deo 

koji se odnosi na dolazne karte za takmičare, koji rade po 3-4.000 veza i 

dobijaju velik broj QSL karata. Ideja IO SRV je da se iz Beograda lično 

dopreme QSL do SRV, gde će se razvrstavati po klubovima i svako može preko 

kluba dobiti besplatno karte i da šalje preko SRV. Ko ne želi preko kluba, 

slaće mu se poštom, ali mora platiti poštanske troškove. Članstvo će o svemu 

tome biti informisano preko sajtova. 

 

Lončarski Todor - YU3LT je pozdravio sve prisutne i rekao je da bi hteo da se 

način rada Saveza kvalitetno pomeri u pravcu omasovljenja članstva i da se ne 

zapostave dva vida: obuka mladih i ostalih koju rade u Novom Sadu i 

organizovanje susreta mladih, kao što je bio u Bačkom Monoštoru. Trebalo bi 

Savez da se okrene na takvu vrstu druženja i aktivnosti sa mladima, zato što 

tamo jedino svi ti mladi mogu da dožive, da vide uživo potvrdu da ima još 

dece koja hoće time da se bave a ne da se pretvaramo klub penzionera. Da se 

plan rada i sredstva više obrate na to a da QSL biro ipak ostane tačka broj 

dva ili tri. Teško je privući mlade, jer postoji velika apatija i upravo 

ovakvi pokušaji mogu da daju rezultate. 

 

Nenad Tucakov, organizacija SRV nije dobra, nije to samo stručna služba koja 

košta deset puta više, nego što doprinosi. Prilikom podnošenja zahteva 

članova SRV postoji nepotrebna procedura. SRV plaća silne pare za stanarinu 

za lokal u centru Novog Sada, ne treba nam sekretar, QSL služba da bude na 

jednom mestu da se sve to ne radi na dva mesta. Mnogo novca se troši na 

administraciju, odnosno na neamaterske stvari. To bi trebalo da ima na umu 

novo rukovodstvo. Trebalo bi, kad biramo novog predsednika, da obavesti 

skupštinu ko će biti njegovi saradnici. Treba sve aktivnosti redukovati, ne 

treba nam poslovni prostor, ne treba nam grejanje a članarinu celu uplaćivati 

u SRS, pa od njih onda tražiti pare za aktivnosti, takmičenja, pehare, 

plakete i nagrade. Treba zadržati hosting sajta i internet. Nama se smanjuje 

broj članova SRV. Treba videti na osnovu čega se plaća 20 % članarine SRS, 

jer SRV i SRK nema u statutu SRS a u statutu SRV piše da smo članovi SRS a da 

nismo ni pitali SRS. 

 

Aleksandar Hajošević je podržao jedan deo onoga što je govorio Nenad Tucakov, 

da prvi zadatak novog rukovodstva bude da se utvrdi mesto i ulogu SRV u 

Vojvodini, šta treba savez da radi, da bude servis članova. Na primedbu da 

jedni te isti su u rukovodstvu, pitao je zašto drugi ne izađu sa svojim 

kandidatima? Nadam se da će Laslo Keki doneti nove promene. Administracija 

saveza radi tako, zbog regulative RATELA. Trebalo je da SRV šalje zahteve u 

RATEL nezavisno od SRS, ali nije tako rešeno, već je to povereno samo SRS. To 

je tehničko pitanje, koje SRS i SRV treba zajednički da reše. Snaga svakog 

saveza leži u snazi klubova a snaga klubova leži u obuci i radu sa mladima. 

Mi smo ove godine pokušali da organizujemo kamp i dosta dobro smo uspeli to 

da uradimo i dali smo primer šta treba da se radi a na šta treba da se 

koncentrišu pre svega klubovi. Koliko klubova u Vojvodini može da kaže da ima 

svoj program obuke? Nije sve u tome da mi imamo svoj hobi i radimo samo kod 

kuće, treba nešto da ostane iza nas. U vezi statuta Hajošević je rekao, da će 

se u svakom statutu naći neke začkoljice. Kad se mlatara statutom, nešto ne 

valja, ne u statutu, nego u nama. Jedno vreme sam bio predsednik saveza. Dok 

sam bio u aktivnoj službi, to mi je odgovaralo, ali kad sam otišao u penziju 

rekao sam da to više ne mogu, pošto nisam hteo da savez plaća moje troškove 

putovanja a ja ne mogu, pa sam prepustio drugima i nažalost to je bila 



poslednja godina, kada je organizovan šampionat u ARG.  Ako nemamo šampionate 

u goniometriji, telegrafiji, organizovanje takmičenja, onda ne vidim šta 

savez radi. Administracija je drugo. Izrazio je zadovoljstvo, što smo se 

skupili u ovako impozantnom broju, što odavno nije bio slučaj. Savez 

prvenstveno treba da nam omogući da se u okviru zakona bavimo našim hobijem. 

To moramo očekivati i zahtevati od rukovodstva. Rešite da li nam trebaju 

dozvole za rad, da li nam je dovoljna licenca, kao u svim normalnim zemljama, 

ili nije. To je ono što treba Savez da radi, da nas reprezentuje ispred 

države a drugo da nam organizuje takmičenja, da organizuje ono što čini 

populaciju radioamatera i jačom i sretnijom. Nemojte se među sobom vređati i 

prepucavati oko toga, mi ćemo verovatno danas izglasati da se statut ne 

usvoji, da se napravi jedna radna grupa od dva člana, ali neka to neko uradi 

i da se da na javnu diskusiju. Na kraju se zahvalio prisutnim što su ga 

saslušali i poželeo je svima prijatno druženje nakon skupštine i da se 

okrenemo sebi i svojim klubovima i radu sa mladima. 

 

Milan Miljkovac - YU2MEX je je rekao da je jedini razlog što SRV ne izdaje 

licence, što nemamo odgovarajući štampač, koji košta oko 10.000 evra. 

Kompletna papirologija se obavi u savezu, pa se gotovi predmeti nose u RATEL. 

Svi oni koji su dobili licencu 2007. godine, njima iduće godine ističe 

važnost. Ovde imamo mogućnost da naša disciplinska komisija utvrdi ko nam 

pravi smetnje na opsegu i ko se nedolično ponaša, da se spisak dostavi RATEL-

u i da se traži da im ne produži licencu. Ako će i dalje raditi bez licence, 

onda mogu da se sudski gone.  

 

Shodno članu 25. stav 1. Statuta SRV glasanje je bilo tajno. Podeljeno je 57 

glasačkih listića, 4 više od broja verifikovanih članova. Obrazloženje je 

dala Marija Mrkšić i Slobodan Suvačarev, pošto je verifikaciona komisija na 

početku konstatovala da je prisutno 62 člana SRV, od kojih 9 nije platilo 

članarinu, tako da kvorum čine 53 člana. Četvorica su naknadno dostavila 

uplatnice o plaćenoj članarini, tako da imaju pravo glasanja i odlučivanja na 

skupštini. 

Nakon toga prešlo se na glasanje. 

 

Tačka 10. 

 

Predsedavajući je dao kraće obrazloženje predloga odluke da se Mihalj - Miška 

Sič, YU7MS proglasi zaslužnim članom SRV, koja je jednoglasno usvojena. 

 

Tačka 11. 

 

Predsedavajući je rekao da je IO SRV napravio predlog izmena i dopuna 

statuta, koji nije prošao određene procedure i predložio da se on povuče i da 

se napravi radna grupa, koja će napraviti novi predlog statuta, koji će 

zadovoljiti tražene kriterijume i predložiti sledećoj skupštini na usvajanje. 

IO je propustio nekoliko činjenica posebno kada se radi o predstavljanju 

klubova u skupštini.  

Predsedavajući je predložio u radnu grupu Lačok Vladimira - YU7YZ. 

Ljubomir Raca je u radnu grupu predložio Đurić Ljubišu - YU7BG i Nenada 

Tucakova - YU2M. 

Predlozi su jednoglasno usvojeni 

  

Nenad Tucakov je rekao da je Hajošević predložio da novo rukovodstvo odredi 

pravce delovanja, dok on misli da bi to trebala da uradi skupština, pa bi 

bilo dobro da članovi skupštine daju neke predloge, da bi i radna grupa mogla 

od nečega krenuti. 

 

Emir Šišić je dao predlog ispred YU7BPQ. Iz Finansijskog izveštaja se vidi da 

je 75 % sredstava saveza iz članarine. Ako se uzme da tri kluba Novi Sad, 

Zrenjanin i Somor od toga daju 50 %, čime se rukovodio predlagač kad je 

predložio da klubovi, koji imaju od 25 do 50 članova delegiraju samo još 



jednog člana. Predlažemo da se delegati biraju prema njihovom učešću u 

finansiranju saveza. 

 

Laslo Bariček je rekao da ima 14 ili 16 klubova, od kojih je aktivno samo 5, 

pa nije moguće sa tim brojem delegata izabrati ni radna tela obavezna po 

statutu. 

 

Nenad Tucakov  je postavio nekoliko pitanja. Ako se složimo sa Hajoševićem da 

je važno da jačamo klubove, šta ćemo sa direktnim članovima? Kad smo uveli 

direktne članove, odmah smo oslabili klub. Da li imaju prava da pojedinci 

budu članovi nekog saveza? Zakon nije to zabranio, ali nije ni dozvolio, ali 

je rekao ko sačinjava savez. Pojedinci mogu biti preko svojih klubova članovi 

a ne direktni članovi. To nije ustavno pravo pojedinaca. Da li ćemo biti 

savez, ili udruženje? Da li je ustavno da članarina nije ista za direktne 

članove i članove kluba? Treba mnogo toga razmisliti, ako hoćemo da imamo 

dobar statut. Direktni članovi ne doprinose ništa, niti vrše obuku, niti 

organizuju seminare ni susrete. 

 

Zoran Mladenović je mišljenja da insituciju direktnog člana treba obavezno 

zadržati u statutu, da imaju ista prava, stim da se nađe neki modus, da se 

napravi klub direktnih članova, pa neka oni imaju svoja tri predstavnika, ako 

imaju više od 50 članova. Organizacija radio-amatera mora da se bori za svoje 

članstvo, pružajući servise i pogodnosti svojim članovima, to je tako i to ne 

može da se promeni, to je tako u Engleskoj, Nemakoj u Americi. DARC ima 30-

40.000 članova i plaćaju 100 evra pa sa 3-4 miliona DARC može da radi šta 

hoće. Druga stvar je da posle 2000 godine, savezi i radio klubovi našli su se 

u nemilosti, neki su se snašli a neki ne. Savezi su u principu postojali na 

papiru, sve pare su trošili na troškove i stručne službe. Sad pokušavamo da 

to promenimo, pokušavamo da od saveza napravimo servis članova. Pokušavamo da 

se sistemski promeni status saveza i klubova, tako da se savez i klubovi nađu 

Zakonu o vanrednim situacijama, ili nekom drugom, te da se omogući državi i 

organima da finansiraju klubove. SRS je započeo niz akcija po tom pitanju 

kroz razgovore u ministarstvima odbrane, unutrašnjih poslova, pravosuđa i dr. 

Ima razmevanja među političarima, naročito posle poplava, ali nemaju zakonsku 

osnovu. Da smo sportska organizacija, to bi bilo lako. U nekim državama poput 

Rusije i Češke radioamaterizam se smatra sportom, čak i IARU radi na tome da 

postane član međunarodnog olimpijskog komiteta. 

 

Izveštaj Izborne komisije je podneo Vladimir Lačok. Ukupno je glasalo 57 

članova SRV. 

Za predsednika - zastupnika SRV bila su predložena dva kandidata i to: 

Srđan Jovanović, koji je dobio 11 glasova i Laslo Keki, koji je dobio 46 

glasova, prema tome Laslo Keki je novoizabran predsedik - zastupnik SRV. 

 

Za članove Nadzornog odbora bili su predloženi: Suvačarev Slobodan koji je 

dobio 45 glasova, Vladimir Lačok 45 glasova i Tibor Kečkemeti 56 glasova, 

prema tome svi predloženi su izabrani u Nadzorni odbor. 

 

Za članove Disciplinske komisije bili su predloženi: Nenad Tucakov koji je 

dobio 43 glasa, Čaba Horvat 56 glasova i Anton Upčev 46 glasova, prema tome 

svi predloženi su izabrani u Disciplinsku komisiju. 

 

Predsednik Izborne komisije je čestitao novoizabranom predsedniku SRV i 

članovima odbora i komisije. 

 

Predsedavajući je takođe čestitao novoizabranom predsediku SRV. 

 

Zatim se Skupštini SRV obratio novoizabrani predsednik SRV Laslo Keki, koji 

pozdravio sve prisutne i zahvalio se na ukazanom poverenju i ujedno čestitao 

i protivkandidatu Srđanu Jovanoviću. Rekao je da će imenovati potpredsednike 



i o tome obavestiti članstvo. Ipak misli da je teško biti predsednik posle 

Voje Kapuna. 

 

Tačka 12. 

 

Dragan Nenadov je rekao da nam je SRV potreban, da su potrebne prostorije i 

tehnički sekretar, ali ne samo da odrati tih deset zahteva za dozvole, nego 

mu treba dati poslove da zaradi svoju platu, odnosno prinadležnosti. Dobro 

rešenje je da prijem QSL karata bude besplatan i slanje do 1 kg a ostalo neka 

se plaća. Predloženi statut ima manjkavosti i treba da se doradi, te pošto 

ima iskustava u izradi statuta i on će dati svoje primedbe kad bude izrađen 

predlog. Kada se radi o mladima, podmladak je neophodan i savez treba da 

organizuje takmičenja iz telegrafije i ARG. Što se tiče finansiranja, SRV se 

70 % finansira iz članarine. Savez i klubovi treba da pišu projekte i da se 

okrenu za finansiranju od strane države, što će se ubuduće rešiti. Založio se 

da ostanu direktni članovi u SRV. Na kraju se zahvalio dosadašnjem predsediku 

i poželeo mnogo uspeha novom rukovodstvu.  

 

Predsedavajući je zaključio sednicu i pozvao sve prisutne na radio-amatersko 

druženje. 

Sednica je završena istog dana u 12,30 časova. 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIČAR        PREDSEDAVAJUĆI 

Milan Miljkovac       Laslo Bariček 

 

 

 

 

 

 

OVERAČI ZAPISNIKA: 

 

_________________       

   Anton Upčev 

_________________ 

  Ljubomir Raca 
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